
Van: @hhnk.nl>  
Verzonden: maandag 5 september 2022 11:33 
Aan:  < @hhnk.nl> 
CC: Hartog, Klazien <K.Hartog@hhnk.nl> 
Onderwerp: Vragen vissen Andijk 
  
Hoi , 
  
Zou jij Klazien Hartog willen bellen en kunnen bijpraten over de situatie van de vissen in 

Andijk? Over de visvijver van de visvereniging die niet HHNK is, het herpesvirus en de 

vissterfte in de sloten eromheen?  
Laatste zuurstofwaardes en wat dat betekent voor de vissen. 
  
Klazien krijgt vragen van fractievoorzitters. Zo kan ze deze vragen zelf kort 

beantwoorden. 
  
Haar nummer is 06 . 
  
Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier 

Bezoekadres: Stationsplein 136, 1703 WC Heerhugowaard 

Postadres: Postbus 250, 1700 AG Heerhugowaard 

 

t  072 - 582  | m 06 -   

w hhnk.nl 

 

Werkdagen: alle dagen, onevenweken op vrijdag vrij 
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Van: Hartog, Klazien <K.Hartog@hhnk.nl>  
Verzonden: dinsdag 6 september 2022 07:46 
Aan:  < @hhnk.nl> 
CC: @hhnk.nl> 
Onderwerp: Re: Vragen vissen Andijk 
 
Dag beiden, 
 

Het antwoord inmiddels doorgestuurd en daarmee is de vraag beantwoord begrijp ik     
Dat scheelt weer een hoop werk!  
 
Dank voor jullie snelle hulp!  
 
Groetjes Klazien 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 

Op 5 sep. 2022 om 11:57 heeft  < @hhnk.nl> het volgende geschreven: 

  
Dag ,  
  
  
Update is verstuurd naar Klazien.  

Hieronder nogmaals: 

 

Dag Klazien,  

 

Via dit bericht de laatste stand van zaken van de Vissterfte in de Visput Andijk:  
  
In de visput is een parasitaire ziekte uitgebroken die de vissen hard treft.  
Op dit moment zijn er volgens de lokale visvereniging in totaal nog ongeveer 100-120 

vissen over. Voor de sterfte waren dit er ruim 300. De vissen zijn onderzocht door een 

specialistisch persoon die aangesloten zit bij Sportvisserij Nederland. Zij hebben al 

meerdere geneesmethodes geprobeerd, zoals antibioticabestrijding. Hier zijn wij 

natuurlijk niet zo happig op.  
De zuurstofwaardes in de put zijn relatief gezien ook laag. Van 4,5 mg/l tot 3 mg/L, dit is 

niet extreem laag maar dit zijn geen ideale omstandigheden voor de al verzwakte 

karpers. Er staan nu twee beluchters op het water, geleverd door Sportvisserij MidWest 

Nederland. Het water rondom de visput is volgens de vereniging nog slechter. Dit moet 

nog blijken uit onze eigen metingen die deze week worden  uitgevoerd.   
HHNK heeft eerder niet gehandeld, aangezien het om water gaat die niet in onze legger 

zit en onder eigen beheer valt van de vereniging.  
Wel zijn wij verantwoordelijk voor het water rondom de visput en dit zullen wij dus in 

kaart brengen. Hier is nog geen vissterfte gezien, maar daar hoor ik deze week meer 

over. 
  
  
Met vriendelijke groet,  
  
  

 
Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier 
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Van: Klazien Hartog <klazien.hartog@groenwaterenland.nl>  
Verzonden: dinsdag 6 september 2022 13:23 
Aan:  @hhnk.nl>;  @hhnk.nl>;  < @hhnk.nl> 
Onderwerp: Fwd: Visput Andijk  
 
Dag allen,  
het houdt niet op..mede dankzij mijn fractiegenoot op de hoogte nu. Graag nog wat laatste info voor 
morgenavond.. 
 
gr klazien 
 
 

Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van: t.breedijk@kpnplanet.nl 
Datum: 6 september 2022 om 10:07:06 CEST 
Aan: Frank <ffrowijn@ > 
Kopie: Klazien den Hartog <klazien.hartog@groenwaterenland.nl> 
Onderwerp: Visput Andijk 

 
Dag Frank, 
 
Met zuurstofgehalte 1,23 zit je al wel in de risicozone < 2, zie bijgaande 
pdf. 
Maar ook de waterdoorspoeling en de bodemkwaliteit zijn van belang 
-- Is er in deze tijd van droogte nog steeds voldoende waterdoorspoeling 
(verversing)? Zo niet dan adviseer ik om bijv. 2 paddenstoelfonteinen aan te 
brengen om het water voldoende in contact te brengen met zuurstof. Dit is 
echt de ultieme back-up bij structureel te lage zuurstofgehaltes. 
-- Hoe kritisch is de waterdiepte tot de baggerlaag, de baggerdikte en de 
baggerkwaliteit (P, N) in relatie met de bezetting met (grote) karpers welke 
constant de bodem omwoelen (draagkracht water versus de karperbezetting per 
ha water?). Een goed bodemonderzoek levert veel informatie (meten is 
weten!). Ook bestaan er landelijke richtlijnen voor maximale 
karperbezetting, zoals eindbestand max. 30 kg/ha. 
 
Verder is er de afgelopen jaren regelmatig flinke specifieke karpersterfte 
opgetreden als gevolg van het CEV-virus (soort dodelijke slaapziekte) zoals 
in Beverwijk en recent in Zaandam. Bij meerder dode karpers is het 
verstandig een half-dode karper te laten onderzoeken in Lelystad.    
 
Tot slot een vraag van mij. Op de site van de Visput Andijk zie ik dat voor 
de aanpak van de problemen een donneeractie is gestart voor € 2170,= 
Graag hoor ik welke maatregelen/acties voor dit bedrag zijn gepland en 
welke acties/maatregelen men van HHNK verwacht? 
Zonder deze informatie lijkt het mij te voorbarig om morgenavond al 
mondelinge vragen te stellen. Beter is om met goede informatie eventueel nog 
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schriftelijke vragen te stallen. 
Overigens, wie is de eigenaar en wie is de waterbeheerder van de visput? 
Beiden kunnen verschillend zijn, zowel voor HHNK en/of gemeente Andijk. 
Ik neem aan dat de visvereniging alleen het visrecht in pacht heeft.   
 
Hopende je hiermee van dienst te zijn geweest, 
 
Theo 
 
Van: Frank <ffrowijn@ >  
Verzonden: maandag 5 september 2022 11:24 
Aan: t.breedijk@kpnplanet.nl 
Onderwerp:  
 
Hi Theo Zojuist met de vz gesproken van de visvereniging in Andijk. Ze 
hebben daar in de visput te maken met vissterfte. Zelf zeggen ze vanwege het 
lage zuurstofgehalte is 1.23  en daardoor kunnen ze ook niet starten met de 
parasietbestrijding (het andere probleem van hun). Het hhnk bestrijdt dat 
dit te laag is. Wie heeft gelijk? Als hhnk geen actie onderneemt zullen ze 
naar eigen zeggen moeten gaan ruimen. Ik heb klazien al gevraagd. Bij geen 
actie dit punt as woensdag aan de orde stellen? Groet frank  
  

art. 5.1, 2e 



05-09-2022 11:55:05] : Berichten en gesprekken worden end-to-end versleuteld. Niemand 
buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet. 
[05-09-2022 11:55:05] : Dag Klazien, Via dit bericht de laatste stand van zaken van de 
Vissterfte in de Visput Andijk:  
 
In de visput is een parasitaire ziekte uitgebroken die de vissen hard treft.  
Op dit moment zijn er volgens de lokale visvereniging in totaal nog ongeveer 100-120 vissen over. 
Voor de sterfte waren dit er ruim 300. De vissen zijn onderzocht door een specialistisch persoon die 
aangesloten zit bij Sportvisserij Nederland. Zij hebben al meerdere geneesmethodes geprobeerd, 
zoals antibioticabestrijding. Hier zijn wij natuurlijk niet zo happig op.  
De zuurstofwaardes in de put zijn relatief gezien ook laag. Van 4,5 mg/l tot 3 mg/L, dit is niet extreem 
laag maar dit zijn geen ideale omstandigheden voor de al verzwakte karpers. Er staan nu twee 
beluchters op het water, geleverd door Sportvisserij MidWest Nederland. Het water rondom de 
visput is volgens de vereniging nog slechter. Dit moet nog blijken uit onze eigen metingen die deze 
week worden  uitgevoerd.   
HHNK heeft eerder niet gehandeld, aangezien het om water gaat die niet in onze legger zit en onder 
eigen beheer valt van de vereniging.  
Wel zijn wij verantwoordelijk voor het water rondom de visput en dit zullen wij dus in kaart brengen. 
Hier is nog geen vissterfte gezien, maar daar hoor ik deze week meer over.  
 
Groetjes, 
[05-09-2022 11:55:16] t:  
[07-09-2022 14:45:48] Klazien Hartog: Hoi . Kan je mij even bellen voor 16 uur ivm mondelinge 
vragen vanavond? 
[07-09-2022 15:36:41]  HSV de Dobber 
https://goo.gl/maps/ss1g8LUoBE7Q4v1F8 
[07-09-2022 15:37:08] : Dag Klazien, bovenstaand de locatie van de visput. 

[07-09-2022 16:07:26] Klazien Hartog:        
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[02-09-2022 17:39:59] Frank Frowijn: Hi klazien, doet hhnk nog iets aan de vissterfte in Andijk? 
[03-09-2022 17:14:11] Klazien Hartog: Hoi. Ik zal het maandag even navragen. Fijn weekend! 
[03-09-2022 17:19:44] Frank Frowijn: Top! Dank je wel. En ook goed weekend. Groet en tot 
woensdag. Frank 
[05-09-2022 11:16:26] Frank Frowijn: Zojuist nog met de vz gesproken en zuurstofgehalte is 1.23 (te 
laag volgens deskundigen) en daardoor kunnen ze ook niet starten met de parasietbestrijding (het 
andere probleem van hun). 
[05-09-2022 11:17:38] Klazien Hartog: Hoi Frank. Ik ben nog aan het werk en kan er nu nog niet naar 
kijken. Gr Klazien 
[05-09-2022 11:24:43] Frank Frowijn: Beantwoording woensdag mag ook hoor. 
[05-09-2022 11:28:48] Klazien Hartog: Dag Frank, voor zover ik weet is de visvijver niet van ons en 
afgesloten van ons systeem. 
[05-09-2022 11:36:41] Frank Frowijn: Vermoed van niet omdat hij jl vrijdag nog contact had gehad 
met hhnk met het verzoek om doorspoelen en hhnk toen niet heeft gzegd dat het niet van ons is. 
[05-09-2022 11:37:25] Klazien Hartog: Ik spreek je er woensdag even over. Ben nu aan het werk. 
Groetjes Klazien 
[05-09-2022 14:47:51] Klazien Hartog: Dag Klazien, Via dit bericht de laatste stand van zaken van de 
Vissterfte in de Visput Andijk:  
 
In de visput is een parasitaire ziekte uitgebroken die de vissen hard treft.  
Op dit moment zijn er volgens de lokale visvereniging in totaal nog ongeveer 100-120 vissen over. 
Voor de sterfte waren dit er ruim 300. De vissen zijn onderzocht door een specialistisch persoon die 
aangesloten zit bij Sportvisserij Nederland. Zij hebben al meerdere geneesmethodes geprobeerd, 
zoals antibioticabestrijding. Hier zijn wij natuurlijk niet zo happig op.  
De zuurstofwaardes in de put zijn relatief gezien ook laag. Van 4,5 mg/l tot 3 mg/L, dit is niet extreem 
laag maar dit zijn geen ideale omstandigheden voor de al verzwakte karpers. Er staan nu twee 
beluchters op het water, geleverd door Sportvisserij MidWest Nederland. Het water rondom de 
visput is volgens de vereniging nog slechter. Dit moet nog blijken uit onze eigen metingen die deze 
week worden  uitgevoerd.   
HHNK heeft eerder niet gehandeld, aangezien het om water gaat die niet in onze legger zit en onder 
eigen beheer valt van de vereniging.  
Wel zijn wij verantwoordelijk voor het water rondom de visput en dit zullen wij dus in kaart brengen. 
Hier is nog geen vissterfte gezien, maar daar hoor ik deze week meer over.  
 
Groetjes, 
[05-09-2022 14:48:45] Klazien Hartog: Hoi Frank dit is wat ik er nu van weet. Jouw vraag is hiermee 
beantwoord, want HHNK is ermee bezig. Tot woensdag! Groetjes Klazien 
[05-09-2022 15:07:29] Frank Frowijn: Dank en tot woensdag. Groet frank 
 
 
 
 
  

buiten tijdsbestek



[13-05-2022 09:51:54] 
[13-05-2022 09:52:00] 
[13-05-2022 09:52:22] 
[13-05-2022 09:52:28] 
[05-09-2022 11:03:07] Klazien Hartog:  Wil je adres en reistijd toevoegen? Ik kan dat niet doen 
blijkbaar 
[05-09-2022 11:03:27] Klazien Hartog: En is nodig ivm andere afspraken 
[05-09-2022 11:03:36] Klazien Hartog: Bij noorderpolderhuid 
[05-09-2022 11:03:36]  Ja doe ik 

[05-09-2022 11:03:41] Klazien Hartog:        
[05-09-2022 11:37:35] Klazien Hartog: Vermoed van niet omdat hij jl vrijdag nog contact had gehad 
met hhnk met het verzoek om doorspoelen en hhnk toen niet heeft gzegd dat het niet van ons is. 
[05-09-2022 11:37:46] Klazien Hartog: Ik spreek je er woensdag even over. Ben nu aan het werk. 
Groetjes Klazien 

[05-09-2022 11:37:53] Klazien Hartog:         
[05-09-2022 11:38:43] : Pff 
[05-09-2022 11:39:08] : Je zou bijna zeggen doe het dan maar via de officiële weg 
[05-09-2022 11:39:15] : gaat je vandaag bellen 

[05-09-2022 11:39:33] Klazien Hartog: Ik word gek        
[05-09-2022 11:39:56] Klazien Hartog: Zit straks in bespreking en slecht bereikbaar. Mss wil  
wat op de app zetten? 
[05-09-2022 11:40:37] : Gaat hij doen 
[09-09-2022 09:53:30] buiten reikwijdte verzoek

buiten reikwijdte verzoek
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buiten reikwijdte verzoek

NB De app beginnend met 'Vermoed van niet omdat...' betreft een doorgestuurde app afkomstig uit de 
tweede chat.


